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Zaal 1 

 

Aanwezig Mellie Metiarij, Pieta Claus, Ria Haan. Linda Kikkert, Willy van de Kolk, Henk Grootjans.  

Gasten Hennie Luppes (Vaart Welzijn), Jenny Chung en Tamara Goeting (gemeente) 

Afwezig Ingrid Wortelboer (mk), Lianne Nesselaar (mk) 

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving 

1. Opening en vaststelling agenda 
Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ook Hennie Luppes 
wordt van harte welkom geheten.  
Willy neemt op dit moment het tijdelijke voorzitterschap waar en Ria neemt het 
secretarisschap voorlopig op zich.  
  

2. Mededelingen 
De vrouw van Frans van Kemenade is vorige week overleden. Mellie heeft een kaart 
gestuurd naar Frans.  
Rose heeft een bloemetje ontvangen van de participatieraad. 
 

3. Ontwikkelingen buurtteams (Hennie Luppes) 
Een tijd terug hebben we een jaarverslag ontvangen en een jaarplan 2017. Hennie 
vind het belangrijk dat belangengroepen goed geïnformeerd zijn. Assen is een 
levendige stad waar veel gebeurd en Hennie hoopt ook op input vanuit de 
Participatieraad. Hennie heeft de rapportage in vogelvlucht doorgenomen. Vaart 
Welzijn heeft een contract voor vier jaar en hier zit een ruimte in voor een 
verlenging. Na 6 jaar moet de gemeente een keuze maken voor opnieuw 
aanbesteden of een andere vorm. Vaart Welzijn wordt soms ook ingezet voor 
zwaardere casuïstiek.  Er is een protocol en men valt gelukkig niet tussen wal en 
schip. De regiefunctie moet nog versterkt worden. Voor casusregie en armoede is 
extra versterking aangevraagd. Ook verwacht Vaart Welzijn dat er extra inzet nodig is 
op het domein jeugd. Indien er beter contact komt met de huisartsen dan is ook de 
verwachting dat er meer werk vanuit de ouderen komt. Hier kan dan op ingespeeld 
worden door middel van buurtactiviteiten. In de buurten kan nog meer samenhang 
aangebracht kan worden. Je hebt hierbij wel iets overstijgends nodig.  
Hennie vraagt zich af of de Participatieraad signalen krijgt waarover men zorgen 
heeft. Pieta geeft aan dat ze hoort dat mensen boos zijn op Vaart Welzijn en dat de 
bewoners niet begrepen worden. Het is de beleving van de bewoners en dit is 
subjectief. Hennie herkent deze signalen en is zoekende hoe we duidelijk kunnen 
maken dat de activiteiten wel gewoon doorgang kunnen vinden.  
Hennie wil iedereen graag uitnodigen om de signalen die gehoord worden door te 
geven. Henk geeft aan dat hij ook positieve signalen hoort over Vaart Welzijn. 
 
Hennie wordt bedankt voor haar aanwezigheid en input. Hennie geeft aan dat een 
volgende vergadering ook bij Vaart Welzijn gehouden kan worden.  
 

4. Nadere regels WMO en Jeugdwet (Jenny Chung en Tamara Goeting) 
Jenny Chung en Tamara Goeting worden van harte welkom geheten bij deze 
vergadering. Tijdens de vergadering heeft er een kort voorstelrondje plaatsgevonden.  
Jenny heeft een hand-out uitgereikt en dit tijdens de vergadering toegelicht.  
Gevraagd wordt aan de Participatieraad of men een advies wil geven op de 
beleidsregels of niet. De RCPA heeft aangegeven wel een advies te willen geven. 



Indien de Participatieraad dit ook wil doen dan moet dit advies er wel snel komen.  
De participatieraad vraagt zich dan wel af op welke punten de gemeente een advies 
wil ontvangen. Tamara gaat kijken of ze een toelichting kan geven over de leeswijze 
van het document.  
De voorkeur van de participatieraad gaat ernaar uit om de vragen neer te leggen in 
plaats van een advies uit te brengen. Daarbij kan de Participatieraad nog overleggen 
met de RCPA om hierin gezamenlijk op te trekken. Jenny gaat de vragen die de RCPA 
heeft gesteld mailen naar de Participatieraad. Ria stelt voor om 9 mei tijdens het 
informele overleg de vragen op te stellen en dit 10 mei uiterlijk te mailen.  
 
Jenny en Tamara worden bedankt voor hun inbreng tijdens de vergadering.  
 

5. Notulen en actielijst 15 maart 2017 
Het verslag van de vergadering van 15 maart 2017 wordt zonder wijzigingen 
vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Schuldhulpverlening → Henk is bij de werkgroep schuldhulpverlening geweest. 
Hiervoor zijn diverse data gepland tot half 2018. Indien er onderwerpen zijn waar 
een ander lid beter naar toe kan gaan, dan laat Henk dit weten. Vooralsnog gaat 
Henk hier gewoon naar toe. Het is een netwerkbijeenkomst en geen werkgroep 
meer.  
 
Actiepunten: 
Naar buurtteams gaan → er zijn een aantal mensen uitgevallen. Pieta vraagt hoe dit 
nu aangepakt wordt. Zoals dit punt nu op de actielijst staat kan het blijven staan, 
hierbij moet alleen Frans vervangen worden. Dit punt zal besproken worden tijdens 
het informele overleg van mei.  
Bovenstaande geldt ook voor de werkbezoeken die we gepland hebben.  
Resto van Harte → Ria geeft aan dat Resto van Harte tijdelijk uit de lucht is. Waarom  
is niet bekend. Verdere informatie hierover ontbreekt. Ria gaat dit wel verder 
navragen. Bij meer info koppelt Ria dit terug.  
Netwerkinventarisatie → bedoeling is dat er een overkoepelende plek komt waar alle 
namen en adressen komen. Deze gedachte is er al een tijdje. Rob Kah is degene die 
dit op zou pakken. Willy gaat Rob Kah hierover bellen.  
Werkbezoek Vluchtelingenwerk → Dit wordt gezien als werkbezoek, we laten ons 
hier informeren, maar gaan daar niet vergaderen. Mellie gaat informeren of dit 
werkbezoek in juni kan zodat de informele vergadering in mei wel door kan gaan.  
Uitnodigen Rob Kah → Ria gaat Rob Kah uitnodigen voor de vergadering van mei a.s.  
Terugkoppeling ongevraagd advies communicatie → Pieta vraagt of we dit willen 
gaan doen en zo ja hoe gaan we dit dan aanpakken. Dit is een ongevraagd advies en 
hoeft niet binnen een week klaar te zijn. We kunnen ook iemand van communicatie 
uitnodigen om hier een toelichting op te laten geven.  
 
 

6. Voortgang Participatieraad 
6.1 Overdracht secretariaat (Ria Haan) 
Ria heeft het secretariaat definitief overgenomen en heeft zoveel mogelijk gemaild. 
Van Rose krijgt Ria nog het archief.  
 
6.2 Invulling voorzitterschap 
Willy heeft een gesprek met Gert Jan Overduin gehad over wat de gemeente 
verwacht van het voorzitterschap. De Participatieraad heeft veel ruimte om dit zelf in 
te vullen. Willy wil dan ook voorstellen om eerst interim voorzitter te worden. Op dit 



moment wil Willy dit nog niet permanent doen omdat voor hem bepaalde zaken nog 
onduidelijk zijn.  
In mei zal er uitgebreider gesproken worden over de invulling van de 
Participatieraad.  
 
6.3 Vormgeving informele vergadering 
Het is goed om het hier eens gezamenlijk over te hebben, zoals de tijd, de opkomst 
etc. Ria gaat een mail sturen wie op de woensdag kan en wie op de dinsdag. In het 
vooroverleg is het ook fijn om structuur aan te brengen. Hiervoor kan dan ook een 
agenda opgesteld worden.  
 

7. Handboek, statuten en huishoudelijk reglement Participatieraad 
Dit punt wordt besproken tijdens het informele overleg en daarna meegenomen in 
de vergadering van mei a.s. Het huishoudelijk reglement is naar iedereen gemaild, 
het verzoek is aan iedereen om dit te lezen.  
Daarna wordt een draaiboek gemaakt hoe het traject in te gaan rondom het geheel.  
 

8. Ingekomen en uitgegane stukken 
8.1 06-03: Monitor Sociaal Domein Gem. Assen: Sander Spijker → Sander Spijker wil  
                    informatie geven en wil dit aan ons toelichten. Sander wordt  
                    uitgenodigd voor de vergadering van mei a.s.  
8.2 17-03: Bijeenkomst gezonde leefstijl 20-4-17 Dr. Nassaucollege → hier gaat  
                   niemand naar toe.  
8.3 20-03: Nieuwsbrief 5 VG-BelangenPlatform Drenthe  
8.4 23-03: Scenario’s Wtcg Gem. Assen: A. Schlundt Bodien  
8.5 24-03: Website gemeente Assen Gem. Assen: Jannie Hendriks → Ria wil hier  
                    naar kijken.  
8.6 28-03: Themabrief armoede en schulden Werkplein Drentsche Aa  
8.7 29-03: Vragen adviesraden participatiewet WMO Drenthe: Alice Makkinga  
8.8 03-04: Afstemming met Participatieraad en RCPA over jeugd 30-6-17 Gem. Assen: 
                   Peter Oldejans  
8.9 03-04: Voortgang nadere regels Gem. Assen: Peter Oldejans  
8.10 06-04: Jaarcongres de kracht van het sociale wijkteam Congres Sociale  
                     Wijkteams  
8.11 07-04/11-04: ALV Utrecht 11-5-17 Koepel Adviesraden Soc. Domein → Mellie  
                     gaat hier naar toe.  
8.12 08-04: Kennisdossier langer zelfstandig wonen WMO Drenthe: Alice Makkinga  
8.13 08-04: Brochure ‘Een schoon huis’ IederIn  
8.14 08-04: Netwerkbijeenkomst VN verdrag 28-3-17 AVI 
8.15 08-04: Bijeenkomst openbaar vervoer en doelgroepenvervoer 15-5-17 AVI → 
                      Ria stuurt meer informatie door naar Mellie.  
8.16 08-04: Implementatieplan VN Verdrag en aanbiedingsbrief van staatssecretaris  
                     van Rijn WMO Drenthe: Alice Makkinga  
8.17 08-04: Adviesraden en ervaringsdeskundigheid AVI / Koepel WMO raden  
8.18 10-04: Ontheffing functie voorzitter Frans van Kemenade  
8.19 10-04: Ontheffing functie voorzitter Gem. Assen: Gert Jan Overduin  
8.20 11-04: Onafhankelijke cliëntondersteuning Gem. Assen: Janet Polling  
8.21 11-04: Advies Beleidsplan Schuldhulpverlening en Armoedebestrijding  
                     Participatieraad  
8.22 12-04: Nieuwsbrief 6 VG-BelangenPlatform Drenthe 
 
De volgende keer gaat Ria werken met codes zodat duidelijk is wat er met de 
ingekomen stukken gedaan moet worden.  
 



9. Signalen uit het veld en rondvraag 
Linda → geeft aan dat Ingrid en zij proberen contact op te nemen met de gemeente 
om de gezonde leefstijl door te spreken. Gerrit Stolte is hiervoor contactpersoon. Het 
contact komt echter steeds niet op gang. Willy neemt dit punt mee tijdens zijn 
contact met Gert Jan Overduin.  
Henk → geeft aan dat er een overzicht is ontvangen van de deelnemers, wijzigingen 
kunnen nog doorgegeven worden aan Ria zodat ze dit kan aanpassen. De 
aandachtsgebieden moeten hier nog bij komen en dit kan dan toegevoegd worden.  
Ria → geeft aan dat er in de TT-week een vergadering is gepland, deze officiële 
vergadering wordt verschoven naar 14e juni 
Willy → heeft een voorstel memo voorzitterschap gestuurd. Gevraagd wordt of 
iedereen hiermee instemt. Hiermee wordt ingestemd en daarmee wordt ook de 
sollicitatieprocedure voor de andere vacatures gestart. Voor 1 mei wordt dit 
aangeleverd.  
Pieta → is met Henk bij de dialoog in Pittelo geweest. Hierbij is ook aangegeven dat 
de mensen de ruimte hebben om inspreekrecht te hebben tijdens de 
Participatieraad. Willy geeft aan dat het bekend moet zijn bij mensen dat er 
inspreekrecht is. Je kunt mensen hierop attenderen.  
Willy → vraagt of er nog behoefte is om te evalueren over de afgelopen periode of 
niet. De meeste mensen leden hebben hier behoefte aan. Hier wordt nog aandacht 
aan gegeven op een nader te bepalen moment.  
 

10. Sluiting 
Willy sluit vervolgens de vergadering om 22.00 uur en wenst iedereen wel thuis. 

 
 




